
Z A P I S N I K 

sa 2. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2013. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 20, 21 i 26. marta 2013. godine 

 

 

  Śednica je počela 20. marta u 12 sati i 30 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predśednika, predśedavali su, naizmjenično, Željko 

Šturanović,  dr Branko Radulović i Suljo Mustafić, potpredśednici Skupštine. 

  Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni red 

śednice. 

 

          PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

 1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske 

partije  socijalista: 

Kao imperative, u Vašem ekspozeu, naveli ste potrebu stvaranja većeg 

društvenog proizvoda, ukazujući da je put do tog cilja, prije svega, izgradnja novih 

infrastrukturnih i energetskih objekata i kvalitetnija dinamika realizacije započetih ili 

ugovorno definisanih projekata, kao i kvalitetnija promocija i realizacija novih, 

izvjesnih šansi u oblasti turizma. Kojom dinamikom se realizuju aktivnosti Vlade u 

ovim značajnim oblastima i koje su planirane aktivnosti u narednom periodu? 

  MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. 

 

  2. Poslanik ANDRIJA MANDIĆ, u ime Kluba poslanika Demokratskog fronta: 

          Vi i Vaša Vlada ste preko tajkuna koje ste stvorili opljačkali i prezadužili 

Kombinat aluminijuma Podgorica. Prva faza uništenja ovog preduzeća je trajala od 

Vašeg prvog premijerskog mandata pa do 2005. godine. Te godine, Vlada, kojoj ste 

opet Vi bili na čelu, prodala je Kombinat aluminijuma Podgorica za mizeran iznos, 

desetostruko manji od njegove realne vrijednosti, i bez utvrđivanja prirode i karaktera 

dugova kojima ste ga Vi i Vaši partneri opteretili. Tada ste obavjestili crnogorsku 

javnost da je riječ o poslu decenije, da je KAP dobio dobrog domaćina, a Vlada 

pouzdanog partnera. Osam godina kasnije ovaj poslovni aranžman je proizveo 

nesagledive finansijske posledice po sve građane Crne Gore, a Vi ste i dalje na čelu 

Vlade, pa tražim da odgovorite: zašto tako očigledno sprečavate nadležne državne 

organe da rade svoj redovan posao? Građani koji plaćaju ceh ovog Vašeg posla, 

zahtijevaju da se utvrdi konkretna odgovornost lica iz vladajuće strukture koja su 

svojim koruptivno - kriminalnim postupcima u ovom slučaju doveli do direktnog 
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sloma crnogorske ekonomije, a KAP pretvorili u jednu prezaduženu ruinu koja u ovom 

trenutku u ambis vuče cijelu Crnu Goru! 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Mandić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

           3. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne partije: 

        Vaša Vlada je svoju jedinstvenost u glasanju pokazala do sada samo u jednom 

slučaju kada je trebalo dati negativno mišljenje za sve predloge SNP-a oko podizanja 

nivoa životnog standarda svakog pojedinca i svake porodice u našoj zajednici, 

osnaživanja pravne sigurnosti, ukidanja diskriminacije, ali i državnog harača euro na 

euro, obezbjeđivanja uslova da novac koji poslodavci uplaćuju za lica sa invaliditetom 

bude stvarno utrošen za njihovu profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje, odnosno 

da se onemogući dosadašnje nezakonito trošenje tih sredstava od strane Vlade Crne 

Gore itd. Naglašavajući da “isprazna politička retorika, neutemeljena etiketiranja i 

opstrukcije ne donose dobro nikome” te da “brži oporavak i napredak možemo 

očekivati ako budemo radili zajedno, ako upotrebimo iskustvo i znanje koje imamo, 

ako brže budemo prevazilazili podjele i razmirice”, šta ste konkretno uradili ovih sto 

dana u interesu svih građana Crne Gore i da li je Vaša Vlada efikasna i kompetetna? 

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. Proceduralnu intervenciju koristio je poslanik Srđan Milić. 

 

   4. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ, predśjednik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije: 

            Šta je pokazala analiza ostvarenja privatizacione i koncesione politike i koje 

ste mjere preduzeli protiv onih partnera za koje ste utvrdili da ne poštuju ugovorene 

obaveze? 

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Borislav Banović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

         5.  Poslanik MLADEN BOJANIĆ, predśednik Kluba poslanika Pozitivne Crna 

Gora: 

         Molim Vas za informaciju i komentar o vrijednosti portfelja nekadašnjih PIF-ova, 

a sadašnjih investicionih fondova (otvorenih i zatvorenih) u periodu od njihovog 

osnivanja do danas, sa presjekom stanja na 31. 12. 2002, 31. 12. 2007.  i 31. 12. 

2012. godine, kao i informaciju o ukupno obračunatim i naplaćenim provizijama za 

upravljanje tim fondovima za isti period, a po pojedinim društvima za upravljanje. 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.  Odgovor je 

komentarisao Mladen Bojanić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. Proceduralnu intervenciju koristio je poslanik Mladen Bojanić. 
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        6. Poslanik FATMIR GjEKA,  predśednik Kluba poslanika Albanskih partija 

(FORCA, DP) HGI i LPCG: 

         Šta je Vlada preduzela po pitanju preispitivanja spornih i loših privatizacija i 

raskida ugovora s onim partnerima koji nisu ispoštovali ugovorne obaveze? 

      MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje Fatmira Gjeke. 

 

       7. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Kada se planira početak gradnje auto-puta Bar - Boljare, da li ima 

zainteresovanih kompanija za gradnju, i ako ima, koje su to kompanije? 

MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Almer Kalač, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

        Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice koji se odnosi 

na premijerski sat i odredio kraću pauzu. 

 

*  *  * 

 

     Śednica je prekinuta u 14 sati i 25 minuta, a nastavila u 14 sati i 40 minuta. 

 

    Poslanička pitanja postavili su: 

 

     Potpreśedniku Vlade i ministru vanjskih poslova i evropskih integracija 

 

1. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ 

U kojoj su fazi pregovori sa Republikom Hrvatskom o razgraničenju u oblasti 

Prevlake, ko su sve, u ime Crne Gore, članovi ekspertske Komisije za razgraničenje, 

da li je i kada Vlada Crne Gore zvanično razmatrala  neki njen izvještaj i da li i kada 

Vlada ima namjeru da o toku i rezultatima ekspertskih i političkih priprema za 

rješavanje ovog pitanja upozna Skupštinu Crne Gore? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Emilo Labudović je komentarisao 

odgovor. 

 

2. Poslanik VASILIJE LALOŠEVIĆ 

U kojoj fazi posla se nalazi tzv.međudržavna komisija Crne Gore i Republike 

Hrvatske, koja se bavi pitanjem razgraničenja u predjelu Prevlake, odnosno Rta 

Oštro. Da li je rad komisije rezultirao usaglašenim tekstom posebnog sporazuma o 
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Prevlaci, a koji bi prethodio eventualnom pokretanju postupka pred “Međunarodnim 

sudom pravde” u Hagu.  

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Vasilije Lalošević je komentarisao 

odgovor. 

  Proceduralnu intervenciju koristili  su poslanici Koča Pavlović i Milorad 

Vuletić. 

   Potpreśedniku Vlade i ministru za informaciono društvo i telekomunikacije 

 

1. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

     1) Da li je u Vladi Crne Gore analiziran kvalitet zaključenih ugovora o 

kupoprodaji KAP-a iz 2005. godine i Ugovora o poravnanju iz 2010. godine, posebno 

sa aspekta štetnih posljedica po KAP i Crnu Goru, koje se, pored ostalog, manifestuju 

i na način da se Ugovor ne može raskinuti, bez obzira što inostrani partner u dužem 

vremenskom periodu drastično krši ugovorne obaveze, i da li je bilo riječi o 

personalnoj odgovornosti zbog ovoga; koju međunarodnu revizorsku kuću je bila 

angažovala Vlada, odnosno nadležno ministarstvo u cilju revizije poslovanja KAP-a i 

kada je to učinjeno; kada je revizorska kuća koja je bila angažovana obavijestila 

Vladu da odustaje od ugovorenog posla revizije poslovanja KAP-a i koje razloge svog 

odustanka je navela; s ozbirom da nije izvršena predviđena revizija, pitam na kojim i 

na čijim podacima Vlada temelji saznanja o stvarnim dugovima KAP-a, polazeći od 

tako prikazanih dugova kao nespornih i nudeći Skupštini Crne Gore, zaposlenim u 

KAP-u i ukupnoj Crnoj Gori prihvatljivu varijantu preuzimanja tih dugova, pod 

izgovorom spašavanja KAP-a; da li je Vlada bila prethodno upoznata da je 

Montenegro Bonus preuzeo snabdijevanje KAP-a električnom energijom u zadnjem 

kvartalu prošle godine, kako je upoznata sa tim, kao i u čemu su prepoznati benefiti 

za Montenegro Bonus od ulaska u navedeni posao, kod činjenice da Elektroprivreda 

Crne Gore u dužem vremenskom periodu ne može da naplati svoje potraživanje za 

isporučenu električnu energiju od KAP-a; da li je Vlada bila u posjedu informacije 

kako se KAP snabdijeva električnom energijom od početka 2013. godine, da li je dala 

saglasnost za takvo postupanje, a ako nije, da li je zahtijevala da se protiv 

odgovornih pokrene postupak zbog štetnog i protivpravnog postupanja? 

 Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Velizar Kaluđerović je 

komentarisao odgovor. 
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 2) Šta je bio osnov potraživanja države Crne Gore od Duvanskog kombinata 

Podgorica - AD u stečaju koje je u trenutku uvođenja stečaja u ovo preduzeće 2010. 

godine iznosilo 30,631.006,52 eura, sa navođenjem osnova i iznosa svakog 

potraživanja pojedinačno i godine u kojoj je nastalo; koliko je država do sada 

naplatila od ovog potraživanja, uz navođenje iznosa naplaćenog potraživanja po 

godinama i osnova po kojem je Duvanski kombinat Podgorica AD u stečaju izmirio 

dug prema državi; kakvu strategiju ima Vlada u pogledu naplate preostalih 

potraživanja od Duvanskog kombinata  Podgorica  - AD u stečaju, s obzirom da je u 

toku dosadašnjeg stečajnog postupka prodata cjelokupna imovina ovog preduzeća, 

bez obzira što je Odbor povjerilaca izglasao Plan reorganizacije Duvanskog 

kombinata - AD u stečaju; da li su predmet pažnje u Vladi bile činjenice da je Uprava 

policije, nakon kontrole izvršene 2006. godine, podnijela krivične prijave protiv 

odgovornih  zbog toga što je utvrđeno da su “za period 2002-2005. godine od strane 

odgovornih lica u preduzeću vršene nabavke roba, materijala, opreme i sl, u ukupnoj 

vrijednosti od 16,3 miliona eura, suprotno Zakonu o javnim nabavkama“, kao i 

krivične prijave MANS-a zbog osnova sumnje za nezakonito postupanje odgovornih 

tokom procesa stečaja u Duvanskom kombinatu Podgorica - AD u stečaju i da li je 

urađena analiza uticaja takvog nezakonitog postupanja u dužem vremenskom 

periodu na sadašnju dramatično tešku situaciju u koju je dovedeno ovo preduzeće i 

njegovi bivši zaposleni i obespravljeni manjinski akcionari; da li je Vlada analizirala 

štetne posljedice ugovornog aranžmana o prodaji imovine Duvanskog kombinata 

Podgorica - AD u stečaju, zbog čega će od početka marta ove godine, a zbog 

kašnjenja u oslobađanju lokacije i objekata novom vlasniku, preduzeću 

“Zetagradnja”- Podgorica, plaćati mjesečno 98.000 eura, uz visoke rizike da novi 

vlasnik imovine Duvanski kombinat Podgorica AD - u stečaju  može ustati i sa tužbom 

za naknadu štete, a zbog smetanja posjeda i kašnjenja Duvanskog kombinata 

Podgorica - AD u stečaju u izvršavanju ugovorenih obaveza?  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Velizar Kaluđerović je 

komentarisao odgovor 

  

2. Poslanik ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

  1) Da li Vlada Crne Gore ima namjeru da, u cilju povećanja konkurentnosti u 

telekomunikacionom sektoru, a naročito u sektoru mobilne telefonije, donese odluku 

o osnivanju državne kompanije za pružanje TK usluga ili eventualnoj kupovini neke 

od postojećih TK kompanija, uzimajući u obzir da su troškovi koje javni sektor, a prije 

svega državna uprava imaju po osnovu telekomunikacionih usluga ogromni teret za 
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javne finansije, a prihod su inostranih kompanija koje posluju na domaćem tržištu  i 

koliko iznose ti troškovi samo za 2012. godine posebno za fiksnu telefoniju, mobilnu 

telefoniju i internet? 

  Odgovor traži i u pisanoj formi.  

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Aleksandar Damjanović je 

komentarisao odgovor. 

2) Da li Vlada Crne Gore ima namjeru da, u cilju povećanja konkurentnosti u 

bankarskom sektoru, izvrši transformaciju Pošte Crna Gora AD, koja je inače  100% u  

vlasništvu Vlade, u poštansku štedionicu, ili možda postoje planovi da se i ovaj 

nacionalni resurs privatizuje, odnosno rasproda i Crna Gora na taj način ostane bez 

jednog od vitalnih državnih sistema? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Aleksandar Damjanović je 

komentarisao odgovor. 

 

 

Potpredśedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i 

ministru pravde  

 

1. Poslanik PREDRAG BULATOVIĆ 

  1) Tokom 2012. godine, a povodom rada Anketnog odbora zaduženog da 

utvrdi činjenice vezano za korupciju privatizacije Telekoma, kao i povodom sjednica 

Odbora za bezbjednost na istu temu, pokrenuto je kod Vrhovnog državnog tužioca 

(na inicijativu nekih poslanika) da se utvrdi ko odaje tzv. tajne podatke; tim povodom 

kod specijalnog tužioca izjavu je dao i Nikola Marković, zamjenik glavnog i 

odgovornog urednika lista "Dana"; u kojoj se fazi nalazi ovaj proces, da li je okončan 

i da li je neko procesuiran   ko je izvršio krivično djelo odavanja tajnih podataka; da li 

je završen postupak povodom odavanja tajnih podataka sa sjednice Odbora za 

bezbjednost u vrijeme  dok ste Vi bili direktor Agencije za nacionalnu bezbijednost, a 

povodom prezentiranja takozvane Bijele i Plave knjige organizovanog kriminala, 

odnosno da li je ovaj slučaj uopšte i procesuiran kod nadležnih organa? 

  Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade  za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Predrag Bulatović je 

komentarisao odgovor. 
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2) U Izvještaju za Crnu Goru  EK za 2012.  u izvještajima EK za poglavlja 23 i 

24,  a na osnovu skrininga iz  prošle godine date su poznate ocjene vezano za 

korupciju i organizovani kriminal u Crnoj Gori; da li su u međuvremenu od strane 

nadležnih organa učinjeni konkretni rezultati na tom planu i koji su to; takođe,  tražim 

da, kao ministar pravde  ocijenite  da li odluke kao što je bila odluka Apelacionog 

suda u slučaju Šarić i  Lončar znače korak nazad na evropskom putu, a što je ocijenio 

i predśednik Skupštine,  gospodin Ranko Krivokapić na koferenciji MANS-a  o 

korupciji 15. marta 2012. godine.  

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade  za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Predrag Bulatović je 

komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik SRĐAN MILIĆ  

     Za koliko lica, državnih službenika i namještenika je data inicijativa za 

pokretanje krivičnog ili nekog drugog postupka od strane Državne revizorske 

institucije, ali i od rukovodilaca budžetskih potrošačkih jedinica, a gdje se prethodno 

u  Izvještaju Državne revizorske institucije utvrdilo da ta lica nijesu poslovala u skladu 

sa zakonom? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade  za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Srđan Milić je 

komentarisao odgovor. 

  

3. Poslanik ZORAN MILJANIĆ 

Da li ćete podnijeti ostavku u slučaju da do kraja godine Crna Gora ne otvori 

pregovaračka poglavlja 23 i 24? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade  za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Zoran Miljanić je 

komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik KOČA PAVLOVIĆ 

1) Gospodine ministre, pozivam Vas da saopštite koliko ste (na osnovu Zakona 

o pomilovanju) potpisali predloga odluka o pomilovanju i uputili ih Predśedniku Crne 

Gore Filipu Vujanoviću tokom prethodne  godine; molim Vas da saopštite  ocjenu o 

tome da li  ovako visoki broj pomilovanja podstiče  korupciju i kriminal; pozivam Vas  

da javno saopštite razloge zbog kojih je ministar pravde, Vaš prethodnik,  predložio, a 
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predsjednik Crne Gore, gospodin Filip Vujanović u ljeto 2009. godine odobrio 

pomilovanje sada pokojnog Dudića-Frica.  

  Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade  za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Koča Pavlović je 

komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Možete li onome za čiji ste račun 

govorili, na čijoj ste promociji govorili nedavno reći da to nije normalno, nije normalno 

da predśednik jedne male Crne Gore  pomiluje više ljudi iz zatvora nego svi iz regiona 

zajedno za sve  mandate unazad 10 godina i dali ste mu to već rekli? 

Duško Marković, potpredśednik Vlade  za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku i ministar pravde  odgovorio je na dopunsko pitanje. 

2)Gospodine ministre, svjedoci smo da je  100 dana nove -  stare Vlade 

proteklo u znaku političke korupcije -  afere Drago Đurović,  afere Snimak, afere 

Škerović. Te nove afere su se samo pridružile prethodnim nerasvijetljenim aferama, 

poput čuvene afere Listing i mnogih drugih;  do kada ćete odbijati da  pokrenete 

pitanje odgovornosti  vrhovne državne tužiteljke Ranke Ćarapić? 

  Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Koča Pavlović je 

komentarisao odgovor.  

 

 

5. Poslanik VASILIJE LALOŠEVIĆ 

 Nedavno je Vlada Crne Gore, odnosno Ministarstvo vanjskih  poslova i 

evropskih integracija objavilo prevod izvještaja Evropske komisije sa skrininga za 

poglavlja 23, 24 i 25, odnosno preporuke koje bi Vlada Crne Gore trebala realizovati. 

Izvještaji o skriningu prestavljaju dokumenta u kojima je dat stepen usklađenosti  

nacionalnog zakonodavstva sa evropskim, uz preporuke za dalje korake koje države 

članice treba da sprovedu za uspješno zatvaranje poglavlja. Da li je Vlada Crne Gore  

preduzela neke aktivnosti na realizaciji ovih preporuka i, ukoliko jeste, iz kojih oblasti 

i u kojem obimu. 

  Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Vasilije Lalošević je 

komentarisao odgovor.  
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6. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

Iz izvršne vlasti je saopšteno da se privodi kraju izrada nacrta akcionih planova 

za poglavlja 23 i 24; koje se konkretne smjernice predlažu  za izradu tih planova i da 

li one garantuju da će biti kredibilni i operativni  kako bi se ostvarile neophodne 

reforme i postigli rezultati u borbi protiv sistemske korupcije i organizovanog 

kriminala? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade  za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Azra Jasavić je 

komentarisala odgovor.  

 

7.Poslanik MILAN KNEŽEVIĆ 

Da li izjava Rafeta Husovića, potpredśednika Vlade i predśednika Bošnjačke 

stranke da: "monarhistička i jednovjerska obeležja u grbu Crne Gore nijesu 

primjerena multivjerskom i građanskom karakteru države i treba ih mijenjati" 

predstavlja i zvaničan stav Vlade i kako ga komentarišete; da li su elementi ove izjave 

sadržani u  sporazumu između DPS-a i SDP-a o prekograničnoj regiji Sandžak, kao 

uslovu da ta stranka podrži opciju crnogorske nezavisnosti na referendumu?  

Odgovor traži u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Milan Knežević je 

komentarisao odgovor.  

        Proceduralnu intervenciju koristili su poslanici Luiđ Ljubo Škrelja i Milan 

Knežević. 

 

*  *  * 

 

 

  Śednica je prekinuta u 18 sati, a nastavljena śutradan 21. marta u 10 sati i 15 

minuta.   

  

 

Ministru odbrane: 

 

1.Poslanica ŽANA FILIPOVIĆ 

Šta će Ministarstvo odbrane, kao državni organ preduzeti u 2013. godini po 

pitanju rodne ravnopravnosti u sistemu bezbjednosti Crne Gore, poštujući Rezoluciju 

1325 o ženama, miru i bezbjednosti? 
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Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Milica Pejanović Đurišić, ministar 

odbrane, a Žana Filipović je komentarisala odgovor.  

 

Ministru unutrašnjih poslova: 

 

1. Poslanik dr NOVICA STANIĆ 

Da li je organ uprave u Ministarstvu unutrašnjih poslova, koji je nadležan za 

vođenje registara prebivališta i boravišta izvršio provjeru mjesta prebivališta za lica 

koja, prema navodima štampanih medija (dnevni list „Dan“), imaju prebivalište i u 

Pljevljima i u Bosni i Hercegovini, i da li će preduzeti mjere iz svoje nadležnosti kako 

bi se pomenuta lica izbrisala iz registra prebivališta i boravišta; da li je organ uprave 

u Ministarstvu unutrašnjih poslova, koji je nadležan za vođenje registra  državljana 

izvršio provjeru državljanstva za lica koja, prema navodima štampanih medija (dnevni 

list „Dan“), imaju državljanstvo Crne Gore i državljanstvo Bosne i Hercegovine, i da li 

će preduzeti mjere iz svoje nadležnosti kako bi se pomenuta lica izbrisala iz registra 

državljana Crne Gore? 

Odgovor traži u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a dr Novica Stanić je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik ALMER KALAČ 

Kada će se realizovati projekat izgradnje 250 stambenih jedinica na lokaciji 

Stari aerodrom za potrebe MUP-a, Uprave policije, Agencije za nacionalnu 

bezbjednost i Policijske akademije i koliko je stambenih jedinica predviđeno za svaki 

organ posebno?  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Almer Kalač je komentarisao odgovor.  

 

3. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

1) Za koliki broj lica je Ministarstvo unutrašnjih poslova, u periodu nakon 

31.12.2012. godine, pa do dana postavljanja ovog poslaničkog pitanja, opštinskim 

organima lokalne uprave, organu uprave Glavnog grada i Prijestonice, nadležnim za 

vođenje biračkog spiska, dostavilo podatke da nijesu upisani u registar državljana 

Crne Gore, radi brisanja tih lica iz biračkog spiska (posebno za svaku opštinu, Glavni 

grad, Prijestonicu i ukupno); za koliki je broj birača Ministarstvo unutrašnjih poslova, 

nakon 31.12.2012. godine, pa do dana postavljanja ovog poslaničkog pitanja, 

utvrdilo da su upisani u registar državljana Crne Gore i o toj činjenici dostavilo 

podatke organima lokalne uprave, organu uprave Glavnog grada i Prijestonice,  
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nadležnim za vođenje biračkog spiska (posebno za svaku opštinu, Glavni grad i 

Prijestonicu, i ukupno); na osnovu kojih javnih isprava je Ministarstvo unutrašnjih 

poslova, za 3.455 birača za koje u biračkom spisku Opštine Nikšić na dan 

31.12.2012. godine, nije bio upisan podatak o državljanstvu ili im je bio upisan 

podatak o  državljanstvu Republike Srbije, utvrdilo da imaju crnogorsko državljanstvo 

i da su upisani u registar državljana Crne Gore. Koje godine i za koliki broj od tih lica, 

je izvršen upis u registar državljana Crne Gore; kako je bilo moguće da se, i pored 

izvršene inspekcijske kontrole tog Ministarstva, u zaključenom biračkom spisku 

Opštine Nikšić po kome su sprovedeni izbori 9. marta 2013. godine, nalazi 460 lica 

bez podataka o državljanstvu? 

Odgovor traži u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Neven Gošović je komentarisao odgovor. 

2) Koliko punoljetnih lica, državljana Crne Gore, prema opštini njihovog 

prebivališta u Crnoj Gori, na dan postavljanja ovog poslaničkog pitanja, posjeduje 

ličnu kartu izdatu u skladu sa Zakonom o ličnoj karti  („Službeni list CG“, broj 20/93), 

a tu ličnu kartu nijesu zamijenili  biometrijskom ličnom kartom u skladu sa sada 

važećim Zakonom o ličnoj karti („Službeni list CG“, broj 12/07, 73/10, 28/11 i 

50/12); te koliko  punoljetnih državljana Crne Gore, posjeduju staru (plastificiranu) 

ličnu kartu izdatu po Zakonu o ličnoj karti („Službeni list SRCG“, broj 21/74, 16/80, 

15/83, 22/87 i 29/89),  a tu ličnu kartu nijesu zamijenili  biometrijskom ličnom 

kartom u skladu sa sada važećim Zakonom o ličnoj karti; imajući u vidu mišljenje 

Savjeta agencije za zaštitu ličnih podataka i slobodan pristup informacijama  broj 

01:14/13-380/13 od 07.03.2013. godine, potrebno je da sastavni dio odgovora na 

postavljeno poslaničko pitanje, bude i spisak lica (ime i prezime, JMBG, opština i 

adresa prebivališta), državljana Crne Gore, na koje se traženi, gore precizirani podaci 

o posjedovanju lične karte izdate po ranije važećim zakonima o ličnoj karti odnose. 

Koliko je novih  (biometrijskih) ličnih karata, do dana postavljanja ovog poslaničkog 

pitanja (18.03.2013.godine), Ministarstvo unutrašnjih poslova izdalo i uručilo 

punoljetnim državljanima Crne Gore, prema opštini izdavanja lične karte (tabelarni 

prikaz);  koliki  broj punoljetnih lica prema opštini njihovog prebivališta u Crnoj Gori, 

koji se ne nalaze upisani u registar državljana Crne Gore, (nemaju crnogorsko 

državljanstvo), posjeduje ličnu kartu izdatu u skladu sa zakonima o ličnoj karti koji su 

bili u primjeni prije stupanja na snagu sada važećeg  Zakona o ličnoj karti (tabelarni 

prikaz); u kolikom broju predmeta za davanje odobrenja za izdavanje biometrijske 

lične karte starim i bolesnim licima uz upotrebu mobilne stranice na adresi 

podnosioca zahtjeva,  podnesenim od strane građana sa prebivalištem u Opštini 
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Nikšić, Ministarstvo unutrašnjih poslova nije postupilo do dana održavanja izbora u  

Opštini  Nikšić - 9.03.2013. godine. 

Odgovor traži u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Neven Gošović je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik ZORAN MILJANIĆ 

Protiv koliko pripadnika Uprave policije i Ministarstva unutrašnjih poslova se 

vodi sudski postupak za krivična djela koja se gone po službenoj dužnosti da li su 

suspendovani do okončanja postupka? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Zoran Miljanić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: S 

obzirom na to da raspolažem sa informacijom da se sedmorici pripadnika Uprave 

policije iz Berana sudi u Višem sudu u Bjelom Polju za pokušaj teškog ubistva Zorana 

Vasovića, Neđeljka Pekovića i Zlatibora Vrhovca, koji se još uvijek nalaze na svojim 

radnim mjestima, a koji su na osnovu Zakona o unutrašnjim poslovima morali biti 

udaljeni sa radnih mjesta sve do okončanja postupka. Stoga Vas molim da mi 

dostavite Informaciju sa kojom raspolažete povodom ovog slučaja. 

           mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje. 

   

5. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ 

Koliko je, u Nikšiću, u periodu od 1. februara 2013. godine do 5. marta 2013. 

godine, podneseno zahtjeva za dolazak mobilnih ekipa MUP-a na adresu podnosioca 

zahtjeva, za zamjenu stare lične karte i koliko je tih zahtjeva ralizovano?  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor.  

 

6.Poslanica SNEŽANA JONICA 

1) Koliki broj punoljetnih građana Crne Gore je Ministarstvu unutrašnjih 

poslova podnio zahtjev za prijem u crnogorsko državljanstvo, a po njihovim 

zahtjevima još uvijek nije odlučeno, a nalaze se na spiskovima lica koje je to 

Ministarstvo, nakon 31.12.2012.godine, dostavilo organima lokalne uprave u Crnoj 

Gori nadležnim za vođenje biračkog spiska, radi njihovog brisanja iz biračkog spiska, 

zbog činjenice da nijesu upisani u registar državljana Crne Gore; koje mjere će 

Ministarstvo unutrašnjih poslova preduzeti da ti predmeti budu, u skladu sa 
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Zakonom, riješeni u što kraćem roku, kako ta lica, ne svojom krivicom, ne bi bila 

lišena biračkog prava. Koliki broj punoljetnih građana Crne Gore, na dan postavljanja 

ovog pitanja, nije preuzeo rješenje o prijemu u crnogorsko državljanstvo, i da li će i ta 

lica, na osnovu podataka MUP-a da još uvijek nijesu upisana u registar državljana 

Crne Gore, biti brisana iz biračkog spiska. Pri čemu je evidentno da su, shodno 

donesenim rješenjima, u pitanju državljani Crne Gore, koji zbog teške ekonomsko-

socijalne situacije nijesu u mogućnosti platiti taksu bez čijeg plaćanja se ne može 

preuzeti rješenje o državljanstvu; tražene podatke potrebno je dostaviti, po 

jedinicama lokalne samouprave, u kojoj lice, na koje se podaci odnose, ima 

prebivalište.  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Snežana Jonica je komentarisala odgovor. 

2) Koliki je novčani iznos naplaćenih kazni za prekršaje propisane važećim 

Zakonom o bezbjednosti saobraćaja na putevima za period od 6. januara 2013. 

godine, do  dana dostavljanja ovog pitanja, kao i koliki je naplaćeni iznos kazni za 

prekršaje propisane prethodnim zakonom u 2010, 2011. i 2012. godini; tražim da mi 

posebno dostavite pregled prekršaja propisanih Zakonom o bezbjednosti saobraćaja 

na putevima za koja se najčešće izdaje nalog za uplatu novčane kazne ili podnosi 

prekršajna prijava od stupanja na snagu novog Zakona do dana postavljanja ovog 

pitanja. Koliko službenih vozila koristi Ministarstvo unutrašnjih poslova, uključujući i 

Upravu policije; tražim da mi dostavite listu svih službenih vozila koja koristi 

Ministarstvo unutrašnjih poslova (uključujući Upravu policije) sa podacima koji 

sadrže: marku, tip vozila, boju, godinu proizvodnje i registarske oznake. Takođe, 

tražim da mi dostavite listu službenih vozila koja koristi Ministarstvo unutrašnjih 

poslova (uključujući Upravu policije) koja su u periodu od 15. novembra 2012. godine 

do 15. marta 2013. godine posjedovala zimsku opremu propisanu aktom iz člana 

242 stav 8 Zakona o bezbjednosti saobraćaja na putevima, sa podacima koji sadrže 

marku, tip, boju i registarske oznake. Da li je Ministarstvo unutrašnjih poslova platilo i 

ukoliko jeste za koja vozila koji iznos kazne propisane članom 317 Zakona o 

bezbjednosti saobraćaja na putevima? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Snežana Jonica je komentarisala odgovor. 

 

7.Poslanik EMILO LABUDOVIĆ 

Da li je, nakon brojnih urgencija bivših radnika, bivše Fabrike kože i kožne 

konfekcije „Polimka“u Beranama, kao i više poslaničkih pitanja na istu temu, policija 
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konačno uspjela da uđe u trag imovini ove fabrike, vrijednoj preko 3 miliona eura, 

koja se sastojala od dvije savremene i remontovane mašine za preradu kože kao i u 

zalihama gotovih proizvoda a kojoj se, volšebno, gubi trag od momenta privatizacije 

ove fabrike?  

 Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Emilo Labudović je komentarisao odgovor. 

Predśedavajući Željko Šturanović je predložio, a poslanici prihvatili, da na 

poslanička pitanja ministru finansija  odgovori Damir Rašketić, sekretar Ministarstva 

finansija. 

 

Ministru finansija: 

 

1. Poslanica ZDENKA POPOVIĆ 

Koliko iznose pojedinačna dugovanja po osnovu neplaćenih poreza i doprinosa 

na isplaćene neto zarade svih javnih preduzeća čiji je osnivač država Crna Gora, svih 

javnih preduzeća čiji su osnivači jedinice lokalne samouprave u Crnoj Gori, kao i 

dioničarskih društava u Crnoj Gori sa učešćem kapitala države ili jedinice lokalne 

samouprave? Molim da se u odgovoru navede naziv svakog javnog preduzeća čiji je 

osnivač Crna Gora ili jedinica lokalne samouprave u Crnoj Gori i dioničarskog društva 

sa učešćem kapitala države ili jedinice lokalne samuprave samo koja imaju dugove 

po osnovu neplaćenih poreza i doprinosa i iznos neplaćenog poreza i doprinosa 

svakog od njh pojedinačno po godinama za koje maju neizmirene obaveze.  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Rašketić, sekretar Ministarstva 

finansija, a Zdenka Popović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik dr IZET BRALIĆ 

Da li Vlada ima plan valorizacije kapaciteta preduzeća "Gornji Ibar" iz Rožaja 

koje je ugovorom broj 07-7492/1 od 19. oktobra 2007. godine postalo vlasništvo 

Ministarstva finansija, odnosno Vlade Crne Gore; obzirom na najave, da će se 

raskinuti ugovori sa novim vlasnicima koji nijesu ispunili ugovorene obaveze, da li će 

Vlada raskinuti navedeni ugovor i preduzeće vratiti ranijem vlasniku u preuzetom 

stanju obzirom da nije priveđeno namjeni a danas je u značajno lošijem stanju od 

momenta preuzimanja; da li će Ministarstvo finansija raskinuti ugovor sa Sekuriti 

agencijom koja "čuva“ imovinu Gornjeg Ibra a protiv čijih radnika se vodi postupak za 

otuđenje te iste imovine koju čuvaju. Da li će na čuvanje imovinu povjeriti možda 
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otpuštenim radnicima Gornjeg Ibra koji su radili u obezbjeđenju imovine dok je Gornji 

Ibar radio? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Rašketić, sekretar Ministarstva 

finansija, a dr Izet Bralić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik MLADEN BOJANIĆ 

Molim vas za preciznu informaciju da li će i kada Vlada predložiti izmjene 

Zakona o doprinosima za obavezno socijalno osiguranje, odnosno brisanje članova 

14, 22 i 24, i time ukinuti „najvišu godišnju osnovicu plaćanja doprinosa„ i pravo na 

„povraćaj više uplaćenih doprinosa“. 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Rašketić, sekretar Ministarstva 

finansija, a Mladen Bojanić je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

Da li je Ministarstvo finansija, do sada, pravilo analizu poslovanja Panto Grupe 

i da li su iz toga proizišli dokumenti u formi memoranduma, ugovora i slično; ukoliko 

jesu, potrebno je da mi dostavite kopije tih dokumenata i u odgovoru na poslaničko 

pitanje date informaciju kako je do tih dokumenata došlo i koje posledice oni 

proizvode? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Rašketić, sekretar Ministarstva 

finansija, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Da 

li je u "Vektra Boki" stečaj uveden ili stečaj nije uveden i da li se taj ugovor može 

raskinuti? 

Predśedavajući Željko Šturanović je obavjestio da su ministru finansija postavili 

pitanje i poslanici Veljko Vasiljević i mr Dritan Abazović ali su opravdano odsutni da 

pitanje postave i usmeno.  

*  *  * 

 

     Śednica je prekinuta u 12 sati i 55 minuta, a nastavila u 13 sati. 

 

Ministru ekonomije: 

 

1.Poslanik JANKO VUČINIĆ 

Dokle se stiglo u realizaciji dogovora sa vlasnicima Željezare Toščelik Nikšić, 

koliko je zaposleno novih mladih radnika i koliki je nivo proizvodnje u Željezare; da li, 
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osim časne riječi vlasnika, gospodina Fuata Tosijalija, imate bilo kakav  ugovor u 

pisanoj formi kojim se turski investitor obavezao da će ispuniti sve ono  što je obećao 

prilikom preuzimanja željezare ili ste ovo preduzeće, kroz formu stečaja, prodali kao 

beznačajnu zanatsku radionicu; da li je istina da je turski investitor oslobođen poreza 

i dijela doprinosa na zarade zaposlenih?  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Janko Vučinić je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ 

Kada će Vlada Crne Gore, odnosno Ministarstvo ekonomije, raspisati 

međunarodni tender za dodjeljivanje koncesije na eksploataciju laporca sa 

tehnogenog ležišta "Jagnjilo" u Pljevljima i izgradnju fabrike cementa, imajući u vidu 

da za taj posao  postoje veoma zainteresovani  strani investitori? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Vladislav Bojović je komentarisao odgovor.  

 

3. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ 

Kod Bijelog Polja na rijeci Bistrici blizu lokaliteta Podvrh data je državna 

koncesija za izgradnju male hidroelektrane. Ćim je koncesionar počeo radove na 

izgradnji pristupnog puta, postalo je očigledno da se grubo devastira priroda. Takođe 

su ugroženi ribnjaci na rijeci Bistrici, koji su legalni proizvodni objekti. I pored 

nastojanja NVO Ekološko društvo Bijelo Polje da se nadležni zainteresuju i spriječe 

destrukciju većih razmjera, nije bilo reakcije ni od nadležnog ministarstva ni od 

inspekcije. O tom problemu je u jednoj emisiji   "Bez granica" govorio  i Sead 

Sadiković, dovoljno na vrijeme da se spriječi velika šteta. Sada je, usled velikih kiša 

došlo do sledećih promjena: pokrenuto je klizište kod sela Mojstir i ugrožen veliki broj 

kuća (očigledno je da je klizište nastalo usled nestručno izvedenih radova na 

pristupnom putu uz sječu velikog šumskog pojasa);  bujica je odnijela  neke djelove 

nove trase puta, a na jednom mjestu ga je i potpuno presjekla; trenutno je skoro 

onemogućen pristup crkvi Svetog Nikole u Podvrhu, izuzetno vrijednom primjerku 

drvene crkve iz 16.vijeka, sa vrijednim ikonostasom; obezvrijeđen je i degradiran 

predio koji je trebalo da bude zaštićen kao park prirode sa čuvenom Đalovića 

pećinom i lokalitetom Vražiji virovi, a koji je veliki potencijal za razvoj turizma u 

opštini. Tražim odgovor od ministra Gvozdenovića šta će biti preduzeto u ovom 

slučaju prema koncesionaru i izvođaču radova, te od kog novca će biti sanirano 
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klizište koje se povećava i obeštećeni vlasnici ugroženih kuća i imanja. Takođe, da li 

će koncesionaru biti oduzeta koncesija usled ovakvog odnosa prema okolini.  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

dr Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: Za 

sanaciju klizišta je potreban projekt, to je jako ozbiljan posao i na osnovu čega se 

radi na sanaciji? 

   

4. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ 

Koje mjere Vlada planira da sprovede u cilju bolje zaštite prava potrošača?  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar 

ekonomije, a Borislav Banović je komentarisao odgovor.  

 

5. Poslanik SRĐAN MILIĆ 

     Kada će Vlada Crne Gore organizovati zajednički sastanak na temu 

razmatranja i potpisivanja Memoranduma o namjerama koje je sačinila Stručna 

služba Predśednika Opštine Pljevlja, a u vezi sa stvaranjem uslova za uspješan rad i 

ukupno funkcionisanje Termoelektrane Pljevlja i Rudnika uglja Pljevlja, u skladu sa 

pozitivnim nacionalnim zakonskim propisima i zakonskim propisima Evropske unije. 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Srđan Milić je komentarisao odgovor.  

 

6. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ 

Kada je državna kompanija Montenegro bonus dobila licencu za snabdijevanje 

potrošača električnom energijom, i kada je i zbog čega Upravni odbor te kompanije 

pokrenuo proceduru za dobijanje licence? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Milutin Đukanović je komentarisao odgovor.  

Predśedavajući Željko Šturanović je obavjestio da su ministru ekonomije 

postavili pitanje i poslanici Milorad Bakić i mr Dritan Abazović, ali su opravdano 

odsutni da pitanje postave i usmeno. 

  

 

*  *  * 
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              Śednica je prekinuta u 14 sati i 25 minuta, a nastavila u 14 sati i 40 minuta. 

   Predśedavajući dr Branko Radulvić je podśetio da se nastavlja sa pitanjima 

koja su za ovu śednicu postavljena Branimiru Gvozdenoviću, ministru održivog 

razvoja i turizma. 

 

 

Ministaru održivog razvoja i turizma: 

 

1. Poslanik DŽAVID ŠABOVIĆ 

Već treći put postavljam pitanje: kada će se na putevima Crne Gore naći table 

o istorijsko - kulturnim spomenicima, na kojima će se, osim crkava i manastira, naći 

džamije? Naime, Ustav Crne Gore jemči jednakost svih njenih građana u svim 

oblicima, pa iz toga proizilazi i obaveza svih da jednako plaćaju poreze bez obzira na 

svoju posebnost. Shodno tome, i ja želim da vjerujem da postoji jednakost svih 

građana Crne Gore, ne samo kad su obaveze u pitanju, već i prava, te da je pravedno 

da turisti koji posjećuju našu zemlju imaju mogućnost, a i pravo, da saznaju da i 

građani Crne Gore islamske vjeroispovjesti žive na nekom prostoru i da imaju svoje 

istorijsko-kulturne spomenike koje, možda, žele da obiđu. Ukoliko ću da dobijem 

odgovor kao prethodna dva puta, onda želim da me uskratite za odgovor, jer sve 

osim roka kada će se ovo realizovati, smatraću za puko obećanje.   

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Džavid Šabović je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanica ŽANA FILIPOVIĆ 

Šta je sve preduzeto u Ministarstvu održivog razvoja i turizma da bi se podigao 

kvalitet prostorno planske dokumentacije i koje aktivnosti se sprovode kako bi se 

inovirale metodologije planiranja područja kulturne baštine - kulturnih vrijednosti,  uz 

očuvanje identiteta predjela Crne  Gore?   

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Žana Filipović je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ 

Predlog zakona o legalizaciji bespravno podignutih objekata  treba uskoro da 

se nađe pred Skupštinom. Obaveza Crne Gore bila je da nađe humano i održivo 

rješenje za bespravna naselja, odnosno bespravne stambene objekte  podignute iz 

elementarne nužde i potrebe za krovom nad glavom. Međutim, u Zakonu je akcenat 

stavljen samo na legalizaciju objekata, a ne naselja, pri čemu se poimenično navode 
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i veći  stambeno-poslovni objekti  i objekti od javnog interesa. Podići veliki stambeni 

ili stambeno poslovni ili ugostiteljski objekat, znači da su graditelji bili sasvim  sigurni 

da im niko neće ometati ili ugroziti gradnju. Iz toga proizilazi da je takva sigurna 

gradnja morala da se zasniva na neformalnoj podršci nadležnih državnih službi, 

lokalnih ili državnih. Legalizacija ovakvih objekata, bez prethodne istrage da li postoje 

elementi korupcije i organizovanog kriminala znači državno prikrivanje tragova takvih 

radnji. Obzirom da je ministar Branimir Gvozdenović bio u dva mandata rukovodilac 

državnog resora u čijoj nadležnosti je bilo planiranje prostora i izgradnja objekata, te 

da ima odgovornost za rezultate rada tog organa, šta će preduzeti da se spriječi 

ozakonjenje objekata za koje postoje indicije o korupciji.  

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a dr Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

 

4. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

Kako su definisani odnosi između države i njenih organa sa kompanijom 

Pomorski saobraćaj iz Kamenara, Herceg Novi, koja obavlja trajektni prevoz vozila i 

putnika na relaciji Kamenari - Lepetane; na koji način se država i njeni građani štite 

od monopola ove kompanije i da li je ugovornim odnosima definisana cijena usluga 

koje ova kompanija naplaćuje i na koji način? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

5.Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ 

Elektroprivreda Crne Gore je 14.02 2012. godine pokrenula postupak za 

dobijanje građevinske dozvole za stabilizaciju brane na odlagalištu pepela i šljake 

Maljevac. Riječ je o odlagalištu industrijskog otpada koje čini sastavni dio 

Termoelektrane Pljevlja. Pošto je nepobitno utvrđeno od strane predstavnika Opštine 

Pljevlja i Elektroprivrede Crne Gore da je deponija pepela i šljake od 4. stepenice 

nelegalan objekat, pitam, da li će Vaše ministarstvo izdati građevinsku dozvolu za 

stabilizaciju nelegalnog objekta; polazeći od toga da je za pribavljanje građevinske 

dozvole i legalizaciju nelegalnog objekta, shodno Zakonu o uređenju prostora i 

izgradnji objekata, neophodno da Elektroprivreda Crne Gore predhodno izmiri 

finansijske obaveze prema Opštini Pljevlja, da li će Ministarstvo održivog razvoja i 

turizma insistirati na tome da Elektroprivreda Crne Gore to učini i plati Opštini Pljevlja 

naknadu za komunalno opremanje građevinskog zemljišta za odlaganje pepela i 

šljake iznad 4. stepenice.  
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Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Vladislav Bojović je komentarisao odgovor. 

 

6.Poslanica ANA PONOŠ 

Da li će Ministarstvo održivog razvoja i turizma insistirati  na tome da se 

unaprijed odrede moguća sredstva za implementaciju Akcionog plana prilagođavanja 

objekata u javnoj upotrebi za pristup, kretanje i upotrebu licima smanjene 

pokretljivosti, na kojem trenutno radi Radna grupa osnovana od strane ovog 

Ministarstva, jer postoji loša praksa da je ovaj Acioni plan pripreman i ranije, ali nikad 

nije mogao biti implementiran jer nema na raspolaganju informacije o raspoloživim 

sredstvima, niti je sastanku Radne grupe prisustvovao predstavnik Ministarstva 

finansija? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Ana Ponoš je komentarisala odgovor. 

 

Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

 

1.Poslanik BORISLAV BANOVIĆ 

Dokle se stiglo sa ukupnom regulacijom vodotoka rijeke Bojane nakon velikih 

poplava iz 2010.godine? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Borislav Banović je komentarisao odgovor. 

 

2.Poslanik dr ZORAN VUKČEVIĆ 

 Jedan od akcenata programa rada Vlade odnosio se na zapošljavanje, 

odnosno nova radna mjesta. Koliko je  novih radnih mjesta otvoreno  u sektoru 

poljoprivrede  tokom prvih 100 dana rada  Vlade? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a dr Zoran Vukčević je komentarisao odgovor. 

 

3.Poslanik MIĆO ORLANDIĆ 

Šta je Ministarstvo preduzelo da spriječi i fizičko uništenje Prehrambene 

industrije  Primorka Bar, kakvi su efekti državne pomoći, dati ovoj fabrici, te ko su 
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sadašnji i bivši vlasnici ove nekada veoma uspješne fabrike, fabrike koja je 

raspolagala sa ogromnom nepokretnom i pokretnom imovinom u Crnoj Gori i van 

nje? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja je obavjestio da ovo 

pitanje nije dobio. 

Predśedavajući  dr Branko Radulović je obavjestio da su dobili dopis, da je ovo 

pitanje usmjereno Ministarstvu poljoprivrede i ruralnog razvoja.  

 

Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

1.Poslanik  dr NOVICA STANIĆ 

Postoji li mogućnost da se, u okviru onoga što propisuje Zakon o prevozu u 

drumskom saobraćaju, iznađe rješenje i  omogući pljevaljskim taksistima da prevoze 

putnike sa teritorije opštine Pljevlja na teritoriju drugih opština u Crnoj Gori i iste 

vraćaju nazad,  a da ih nadležna inspekcija ne kažnjava? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a dr Novica Stanić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

Nije Ognjište restoran u Kominima mjesto da se vaši inspektori sastaju sa vlasnicima 

autobuskog preduzeća i da dogovaraju šta da rade protiv Pljevaljskih taksista koji 

hoće da zarade samo hljeb da prehrane svoju porodicu. Ja Vas molim provjerite to i 

ako je tačno da mi odgovorite zašto to rade? 

        Ivan Brajović, ministar saobraćaja i pomorstva odgovorio je na dopunsko pitanje. 

  

2.Poslanik FATMIR GJEKA 

Dokle se stiglo sa izgradnjom puta Plav (Gusinje) - Podgorica preko Republike 

Albanije i kada se može očekivati da taj put bude završen? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva. 

 

3.Poslanik VELJKO VASILJEVIĆ 

 Gospodine ministre, pozivam vas da iznesete stav o završenoj rekonstrukciji 

pruge Podgorica-Nikšić, sa aspekta enormno visoke cijene od preko 70 miliona eura, 

kojom su zaduženi građani Crne Gore.Prilikom prodaje  Pivare Trebjesa  Nikšić 

postojalo je obrazloženje da će se novac od prodaje  (24 miliona DM), upotrijebiti za 

rekonstrukciju pruge Podgorica-Nikšić. Pozivam Vas da javno saopštite razloge zbog 

kojih je u netransparentnom postupku tolerisana enormno visoka cijena 
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rekonstrukcije, zašto su građani Crne Gore zaduženi da plaćaju rekonstrukciju pruge 

kada je privreda Nikšića uništena lošim privatizacijama. 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Veljko Vasiljević je komentarisao odgovor. 

 

Ministru rada i socijalnog staranja: 

1.Poslanik JANKO VUČINIĆ 

Zašto su radnici „Mesera“, koji su do prije nekoliko godina bili radnici Željezare 

Nikšić, diskriminisani u odnosu na ostale radnike željezare i izostavljeni iz socijalnog 

programa koji je, između ostalog, podrazumijevao reviziju i priznavanje benificiranog 

radnog staža i odlazak u prijevremenu penziju u skladu sa  izmjenama Zakona o 

penzijskom i invalidskom osiguranju? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Da li ćete riješiti probleme radnika koji štrajkuju već više od 20 dana glađu u 

zgradi desetke u centru grada i hoćete li mi odgovoriti na to pitanje? 

        mr Predrag Bošković, ministar rada i socijalnog staranja odgovorio je na 

dopunsko pitanje. 

  

2.Poslanica AZRA JASAVIĆ 

Od dana stupanja na snagu Zakona o profesionalnoj rehabilitaciji i 

zapošljavanju lica sa invaliditetom, koliko je lica sa invaliditetom zasnovalo radni 

odnos primjenom ovog zakona; koliko je osnovano posebnih organizacija za 

zapošljavanje, zaštitnih radionica, radnih centara i zaštitnih pogona u Crnoj Gori i u 

kojim gradovima, te koliko ih je osnovala država, koliko jedinica lokalne samouprave i 

koliko druga pravna i fizička lica; koliko je lica sa invaliditetom zaposleno u tim 

ustanovama? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Azra Jasavić je komentarisala odgovor. 

 

3.Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

1)Dokle se stiglo sa pokrenutom inicijativom o dodjeljivanju nacionalnih penzija 

zapošljenim majkama sa troje i više djece, koje imaju najmanje 15 godina radnog 

staža?  
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Andrija Popović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Da li je u planu izrada pronatalne politike u Crnoj Gori? 

2)Šta preduzimate da u Crnoj Gori bar malo zaštitite samohrane majke, i 

riješite veoma izražen problem nedavanja, odnosno ne primanja alimentacije za 

izdržavanje djeteta? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Andrija Popović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Koliko samohranih roditelja u Crnoj Gori treba da prima alimentaciju za 

izdržavanje djeteta i koliko ih to pravo ostvaruje? 

 

4.Poslanica ZDENKA POPOVIĆ 

Koliki je broj nezaposlenih lica u Crnoj Gori po poslednjim podacima Zavoda za 

zapošljavanje Crne Gore, uz navođenje podataka o njihovoj starosnoj, polnoj i 

kvalifikacionoj strukturi; koliki je broj nezaposlenih lica u Crnoj Gori po poslednjim 

podacima Monstata, utvrđenih anketom o radnoj snazi i kolika je razlika u iskazanom 

broju nezaposlenih u Crnoj Gori po podacima Zavoda za zapošljavanje i po podacima 

Monstata; koliki broj od nezaposlenih lica sa evidencije Zavoda za zapošljavanje 

koristi pravo na zdravstveno osiguranje po osnovu privremene nezaposlenosti; za 

koliki broj nezaposlenih lica Zavod za zapošljavanje plaća doprinose za zdravstveno 

osiguranje Fondu zdravstva i čime se objašnjavaju različiti podaci o broju korisnika 

zdravstvene zaštite po osnovu nezaposlenosti koje daju Zavod za zapošljavanje i 

Fond zdravstva; ima li država, pored Crne Gore, koje za zvaničnu stopu kao značajan 

ekonomski indikator koristi podatke o registrovanoj nezaposlenosti, a ne podatke o 

stopi nezaposlenosti koja se dobija na osnovu ankete, što je standard Međunarodne 

organizacije rada,  Eurostata i koristi je i Monstat; kako objašnjavate činjenicu da je 

Crna Gora gotovo usamljena među državama sa specifičnim podatkom da je kod nas 

broj registrovanih nezaposlenih značajno manji od broja nezaposlenih utvrđenih po 

anketi o radnoj snazi?  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Zdenka Popović je komentarisala odgovor. 

 

5.Poslanik GENCI NIMANBEGU 

Molim Vas da navedete aktivnosti - planove koje je vaše ministarstvo uradilo ili 

planira da uradi u vezi sa problemom rješavanja pitanja socijalnog osiguranja za 

desetine građana - državljana Crne Gore a koji su svoj radni vijek proveli u 
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preduzećima na Kosovu ili su svoje sjedište imali na Kosovu a radni vijek proveli u 

samoj CG; što je urađeno sa sporazumom - dogovorom iz druge polovine 2012. 

godine koji su dogovorili predstavnik vašeg Ministarstva i predstavnik Ministarstva 

Republike Kosovo, i što je tačno predmet tog dogovora; kada se može očekivati 

potpisivanje sporazuma o penzijskom i socijalnom osiguranju sa Kosovom kako bi se 

riješili veliki problemi radnika (koji  ne mogu zbog toga steći uslov za penziju) a koji 

su predočeni vašem Ministarstvu još 2011. godine, a bili su i predmet sjednice 

Odbora za rad i socijalna pitanja Skupštine Crne Gore u prvoj polovini 2012. godine? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

6.Poslanica ANA PONOŠ 

Kada će se otvoriti Centar za profesionalnu rehabilitaciju i zašto prethodne 

godine nije objavljen tender za obavljanje profesionalne rehabilitacije, a planirano je i 

Strategijom o zapošljavanju i razvoju ljudskih resursa da se u 2012. godini sprovodi 

program profesionalne rehabilitacije, a za to su opredijeljena i sredstva? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Ana Ponoš je komentarisala odgovor. 

*  *  * 

 

Śednica je prekinuta u 18 sati i 5 minuta, a nastavljena 26 marta u 10 sati i 5 

minuta.   

   

Ministru kulture: 

1. Poslanica  dr BRANKA BOŠNJAK 

            Za koliko kulturnih dobara čiji je status utvrđen po ranijim propisima je izvršen 

postupak revalorizacije kulturne vrijednosti shodno članu 142 stav 2 Zakona o zaštiti 

kulturnih dobara i koliko je materijalnih sredstava predviđeno i utrošeno za tu 

namjenu od usvajanja zakona? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branislav Mićunović, ministar kulture, a 

dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

Koliki je tačan broj  spomenika kulture, nepokretnih i pokretnih, čiji je status 

utvrđen po ranijim propisima i koji sada imaju status kulturno dobro, do valorizacije 
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njihove kulturne vrijednosti; koliko ovih spomenika do sada je valorizovano u skladu 

sa važećim zakonom; s tim u vezi, odgovor na postavljeno pitanje treba da sadrži i 

informacije koliko je od tog broja nepokretnih, a koliko pokretnih kulturnih dobara, 

kao i za koliko spomenika kulture po ranijim propisima nijesu utvrđene granice 

zaštićene okoline? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branislav Mićunović, ministar kulture, a 

Srđan Perić je komentarisao odgovor. 

Poslanik Srđan Perić koristio je proceduralnu intervenciju. 

 

3. Poslanik MILAN KNEŽEVIĆ 

Da li ste upoznati, kako komentarišete i šta planirate preduzeti u vezi sa 

peticijom Gradjanske inicijative “Za bolji Nikšić lipa otpora" kojom se od Ministarstva 

kulture traži da pod hitnom postupku uzme u razmatranje i odobri nacionalnu penziju 

zaslužnom umjetniku Miladinu Šobiću? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branislav Mićunović, ministar kulture, a 

Milan Knežević je komentarisao odgovor. 

Ministru nauke: 

1. Poslanik DŽAVID ŠABOVIĆ 

    Događaji iz Balkanskih ratova 1912. i 1913. godine na prostoru opštine 

Plav,  a koji su rezultirali masovnim ubistvima, torturom i nasilnim pokrštavanjem 

muslimanskog življa od strane tada vojske Kraljevine Crne Gore, do  danas  nijesu od 

strane države dovoljno istraženi, niti o ovim zločinima ima ijedno slovo u školskim 

udžbenicima istorije. S tim u vezi, smatram da je ostavljeno mnogo prostora da se 

pojavljuju razne verzije događaja i zaključci koji u potpunosti ne odgovaraju pravoj 

istini. Tražim da Vaše Ministarstvo u što kraćem vremenskom periodu da naučne 

odgovore i konačno skine debele zavjese tame i mraka koje su do sada prikrivale ove 

događaje? 

  Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Vlahović, ministar nauke, a 

Džavid Šabović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik dr ZORAN VUKČEVIĆ 

   Koji je značaj realizacije  Inovaciono preduzetničkog centra  TEHNOPOLIS 

Nikšić, kao dijela Strateškog plana uvođenja Naučno-tehnološkog parka (NTP) u 

obezbjeđivanju aplikativnosti naučnih potencijala u Crnoj Gori?  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Vlahović, ministar nauke, a  

dr Zoran Vukčević je komentarisao odgovor. 

 

Ministru zdravlja: 

1.Poslanik dr MILORAD BAKIĆ 

Koja je procedura za ostvarivanje  prava na refundaciju troškova ljekova  

kupljenih u privatnim apotekama, usljed čestih nestašica lijekova, i da li Ministarstvo, 

odnosno Fond za zdravstveno osiguranje razmatra potrebu za pojednostavljivanjem 

procedure  po kojoj građani ostvaruju ovo pravo? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja, 

a dr Milorad Bakić je komentarisao odgovor. 

 

Ministru prosvjete: 

1. Poslanica dr BRANKA BOŠNJAK 

               Komisija za stambena pitanja Vlade Crne Gore je 8. marta 2012. godine 

donijela odluku broj 06-004-88, kojom je dodijelila šest stanova od po 75m2 u 

Podgorici, DUP Univerzitetski centar, za radni prostor univerzitetskim profesorima 

Đurović Nataši, Papović Radovanu, Popović Branimiru, Mirković Žarku, Mićunović 

Branislavu i Šoškić Nenadu. Otkud pravo Komisiji za stambena pitanja da rješava 

pitanja radnog prostora pomenutim profesorima, da li je bio raspisan javni konkurs 

na koji su mogli da se prijave i drugi profesori i da li je ovo čista zloupotreba, jer se 

niti radi o funkcionerima, iako se pozivate na Odluku o načinu i kriterijumima za 

rješavanje stambenih potreba funkcionera, niti se radi o rješavanju stambenih 

potreba, već radnih, da li će neko  da odgovara za ovu zloupotrebu od više od pola 

miliona eura? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

2. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

             Molim da mi se dostavi spisak članova svih školskih odbora za sve osnovne i 

srednje škole u opštinama Plav, Bar, Ulcinj i Gradskoj opštini Tuzi, a po mogućnosti i 

svih drugih osnovnih i srednjih škola u Crnoj Gori; koji su Vas kriterijumi i razlozi 

naveli da ne prihvatite, u više slučajeva, mišljenje Nacionalnog savjeta Albanaca u 

Crnoj Gori, u vezi sa izborom direktora škola; da li ste imali primjera i da drugim 

nacionalnim savjetima u Crnoj Gori  nijeste odlučili u skladu sa njihovim Mišljenjem; 
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takođe, da li je napravljena analiza primjene postojećeg Zakona o opštem 

obrazovanju i da li Ministarstvo prihvata stav da je sistem obrazovanja previše 

centralizovan i da se na taj način utiče na pad kvaliteta i profesora i rezultata učenika 

osnovnih i srednjih škola u Crnoj Gori? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Genci Nimanbegu  je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

Dokle se stiglo sa primjenom sistema viših zvanja nastavnika? Koliko je 

(brojem) do sada (odnosno od dana postavljanja ovog pitanja) dodijeljeno tih zvanja i 

kolika je razlika u platama koje su nastavnici ostvarili po tom osnovu? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Srđan Perić  je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

Śednica je završena 26. marta u 12 sati i 15 minuta. 

 

 

 Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/13-2/3 

    Podgorica, 26. mart 2013.godine 
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